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Nyíregyháza Megyei Jogú Város Közgyűlése 2021. november 18-án tartott 

közmeghallgatás ülésének jegyzőkönyve 

Napirendek: 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 54. §-a és a Közgyűlés 

Szervezeti és Működési Szabályzata 27-30. §-ai alapján: 

a közmeghallgatás alkalmával a helyi lakosság és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a 
Közgyűléshez, a polgármesterhez, az alpolgármesterekhez, az egyes helyi képviselőkhöz vagy 
a jegyzőhöz a helyi közügyeket érintő kérdéseket intézhetnek, illetőleg közérdekű javaslatot 
tehetnek. 

Nyíregyháza, 2021. november 18. 

Dr. Kovács Ferenc 
polgármester 
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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Nyíregyháza Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2021. november 18-án tartott 
közmeghallgatás ülésről 

Jelen voltak: Dr. Kovács Ferenc polgármester, Jászai Menyhért alpolgármester, Dr. 
Ulrich Attila alpolgármester, Dr. Szemán Sándor címzetes főjegyző, dr. Ágoston Ildikó, 

Babosi György, Bajnay Kornél, Hajdu Nándor, Halkóné dr. Rudolf Éva, Jeszenszki András, 
Lengyel Máté, Major József, Mussó László, Nagy Szabina, Póka Imre, dr. Rákóczi Ildikó, 

Smidt Ferenc, dr. Tirpák György, Tormássi Géza, Tóth Imre, dr. Ujhelyi János, Vassné 
Harman Gyöngyi képviselők. 

Meghívottként részt vettek: Kósa Árpád önkormányzati főtanácsadó, Faragóné Széles Andrea 

Jegyzői kabinetvezető, Dr. Krizsai Anita, Kohut Ágnes, Éva Péter, Bodrogi László, Pató István, 

Doka Diána, Szűrös Anita, Lengyelné Petris Erika, dr. Grósz Péter, Tóth Zoltán, osztályvezetők, 

Kovács Rita városi főépítész, Váriné Hok Ágnes Gazdasági osztály számviteli csoportvezető, 

Tóthné Csatlós Ildikó Szociális és köznevelési osztály társadalompolitikai csoportvezető, dr. 

Fischer Nándor Szociális és köznevelési osztály jogász-ügyintéző, dr. Magyar Zoltán 

Vagyongazdálkodási osztály jogtanácsosa, Petró Árpád NYÍRVV Nonprofit Kft ügyvezetője, 

Éberhardt Gábor Észak-alföldi Környezetgazdálkodási Nonprofit Kft. ügyvezetője, Gajdos 

László Nyíregyházi Állatpark ügyvezetője, Joó László, a NYÍRTÁVHŐ Kft ügyvezetője, Pénzes 

Tibor Szabolcs-Szatmár- Bereg Megyei Temetkezési Kft. ügyvezetője, Dicső Péter NYÍRVV 

Nonprofit Kft. Közterület-kezelési igazgató, Csikós Péter Egészségügyi Alapellátási Igazgatóság 

vezetője, dr. Podlovics Roland IKOP projektvezető, Szabó István, Rost ás Zoltán nyíregyházi 

lakosok, Béres József Attiláné jegyzőkönyvvezető, Fignár László Nyírinfo Kft. munkatársa. 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester) Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Kérem, mindenki foglalja el a 
helyét. Köszöntök mindenkit a mai Közgyűlési ülésünkön, amely közmeghallgatásra került 
összehívásra. Ennek megfelelően először kérem a képviselőket, hogy aktiválják 
szavazógépeiket a határozatképesség megállapításához, hiszen a közgyűlésnek a 
közmeghallgatáson is határozatképesnek kell lenni. Köszönöm szépen! Megállapítom, hogy a 
közgyűlés határozatképes, 17 képviselő van jelen a bejelentkezések alapján. Kérem Főjegyző 
Urat, hogy tájékoztassa a jelenlévőket a közmeghallgatás eljárási rendjéről. 

Dr. Szemán Sándor: (címzetes főjegyző) Köszönöm szépen. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt 
Közgyűlés! Törvényben előírt kötelezettségének tesz akkor eleget a Közgyűlés, amikor évente 
egyszer, előre meghirdetett közmeghallgatást tart. Ilyenkor a választópolgárok helyi 
közérdekű ügyekben javaslatot, bejelentést tehetnek, kérdést intézhetnek. Idén is a 
járványügyi helyzetre való tekintettel kértük, hogy csak halaszthatatlan ügyekben, a 
legsürgősebb esetekben jöjjenek a választópolgárok, illetve l ehetőség volt arra, hogy e

mailben fogalmazzanak meg kérdést. Eddig ezzel ketten éltek, nekik majd elektronikusan 
fogjuk megküldeni a választ. A személyesen megjelenteket tájékoztatjuk, hogy a szabályozás 

értelmében kérdéseik, észrevételeik megtételére 5 perc áll rendelkezésükre, ezt követően 
Polgármester úr vagy az általa kijelölt felelős megadja a választ, és a reagálásra 1 perce van a 
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közmeghallgatáson megjelent választópolgárnak. Az a kérésem, hogy ha majd Polgármester 
úr szót ad a jelentkezőnek, akkor a felkért személy legyen szíves fáradjon ki ide az előttünk 
lévő pulthoz, mondja el nevét, lakcímét, és azt követően pedig előadhatja a mondandóját. 
Köszönöm szépen. 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester} Köszönöm. Akkor kérdezem, hogy van-e itt a teremben 
olyan nyíregyházi lakos, aki közmeghallgatásra érkezett és kérdést szeretne feltenni? Kérem 
jelentkezzen. Parancsoljon, jöjjön ide és ahogy Főjegyző úr elmondta, a mikrofonba mondja 
be a nevét, lakcímét és aztán a kérdést . 

Szabó István: (nyíregyházi lakos} Tisztelt Polgármester Úr, tisztelt Képviselő-testület! 
Köszönjük az egészségügynek az áldozatos munkáját, hál Istennek nem fordult olyan elő, mint 
Budapesten az öregek otthonában kérem tisztelettel, hogy halottakat szállítottak az öregek 
otthonába és minden rendben volt. Hála a jó Istennek, így maradjon Isten áldásával és emberi 
békességével. Külön megköszönöm a NyírVV-nél Petró Árpád úr és Dicső Péter úrnak a 
munkáját Kőlaposon, amit egészében tetszenek végezni. Kétkezi munkától a főnökig. Így 
működik itt kérem tisztelettel minden, de most sajnos azért jöttem halaszthatatlan ügyben, 
mert a katasztrófavédelem kérem tisztelettel ezt megbecstelenítette. Odahordja a szemétjét 
és kérem tisztelettel nem hajlandó eltakarítani. Az a katasztrófavédelem, amely 2002-ben 
lerombolta a játszóteret, az utat lezárta a Kengyel utcát, és most megint csinált egy károkozást, 
környezetkárosításért. Megkérem megint, mert tisztelettel Polgármester úr, pedig 2012 
október S-én egy életteret adott át, ezek átgázoltak az emberi szabadságjogon és a gyermekek 
életterén keresztül. Kérjük, most nem tudjuk, hogy ki hozza rendbe, de mi is iparkodunk, a 
kőlaposi ember se legyen lusta. Nyíregyházán elég sok személyi károsítás történt ilyen 
esetben, meg szemét elszállítás, mint a keleti lakótelepen kérem tisztelettel, 40 darab kutyát 
kikötöttek. Akkor kérem tisztelettel a szemetet otthagyták és ennek ellenére még azt sem 
mondták, hogy bocsánat. Elnézést kérek, mennyibe kerül ez a városnak? Fölteszem ezt a 
kérdést. De nem is az, foglalkozzunk mi csak a saját is területünkkel, saját kis portánkkal. 
Tisztelettel Polgármester Úr Önnek átadtam, egy hónap alatt történt baleseteket, mi úgy 
járunk át, mint az állatok. Ezért kértük az országos közútkezelő hálózatot, most Budapesten 
jártam a múlt hónapban és kértem a budapesti országos közútkezelő hálózatot is, hogy kérem 
tessenek szíves lenni megnézni. Szabó, úr rendben van, egyet kellene csinálni, menjen be a 
Polgármesteri Hivatalba és kérje meg a polgármestert. Már untak engem, mert sokat 
beszéltem, tudom én ezt, és kérem tisztelettel azt mondták, hogy a polgármester, a Képviselő
testület, ha megszavazza tervdokumentációt, adnak le erre a sarokra. Nekünk nagyon kéne ez 
a tervdokumentáció, mert ha ez a Nyírvv-hez tartozna megmondom őszintén, 2 perces gond 
lenne. Mert kérem tisztelettel így dolgoznak, de ez, hogy kérem tisztelettel, hogy az országos 
közútkezelő hálózat így dolgozik, hát szégyellje magát kérem tisztelettel. Emberi életekkel 
játszik. Meg kell nézni, ott a kamion felborulva, és kérem tisztelettel majdnem egy házaspárt, 
gyermeket ütött el a kamion. Nem tudunk máshol átkelni. Nagyon szépen köszönöm kérem 
tisztelettel, ez azóta van, hogy 2003. március 14. és 15-e után emberellenes bűncselekményt 
követtek el a kőlaposi emberek között, szegregációt. Isten nyugosztalja dr. Bihari Albert urat, 
bármely birtok és a kőlaposi Miller úrnak isten nyugosztalja vezetője. 2003-ban 
visszahelyezték 1500 méterről a táblát szépen azért, hogy ők megkapják hozzájárulásra 

földalapú támogatásnál. Ez egy szegregáció. 2020-ban megint Kőlapos, kit választottatok? Hát 

mondom Fideszt, ember. A gyerek odahozta. Hát kit? A Fideszt? Erre mit adott a Jóisten? 
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Elvitték azt a kis kőlaposi táblát is. Úgy tessenek elhinni, amikor elvitték a kőlaposi táblát, akkor 
kérem tisztelettel csak írtunk és akkor jelentős szerepe volt - hála a jó istennek Dr. Vinnai 
Győző úr, akkor még frakcióvezető úr volt, most országgyűlési képviselő - mondta, hogy 
elviszik a táblát. Hál Istennek ez 2006 májusában történt, 2007. november 28-án Nyíregyháza
Kőlapos táblát visszakaptuk. Ez a 2. szegregáció. Ott éltünk másfél évig jeltelen helyen, de Hál 
istennek, hogy milyen jó a Jóisten, 2010-től mert ugye a 24 milliárd Ft-os adó, valamilyen 
pénzminimummal tetszettek élni, ez a veszteség volt. Kérem tisztelettel ez a lényeg, megértem 
én, csak nincs képviselőnk sem. Isten nyugosztalja sajnos meghalt a képviselőnk is. Nem tudom 
összefoglalni, mert engem bíztak meg, 151 aláírás van kérem, kőlaposi emberektől. A lényeg 
az kérem tisztelettel, 2006-ban is ez történt, 2007, ennyi lenne az egész. Most megint kérem 
tisztelettel, az aki 2002-ben lerombolta az egész Kőlapost, kérem tisztelettel ezt csinálja. A 
rendőrség is beszélt biciklisekről, itt tessék megnézni tisztelettel Polgármester Úr! 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester) Köszönöm szépen Szabó úr! Ismerjük a témát, nem is 
először van szerencsénk hallani. Én köszönöm szépen, én most kérdezem Dicső Pétert, ki 
reagál erre a nagyon komoly felvetésre? Egy percet Szabó úr még kap, egy cseppet sem többet. 

Szabó István: (nyíregyházi lakos) Tömködjük befelé a betont, hát szegény emberek vagyunk, 
kérem, de az állampolgárok mocsokban ne járjanak. Kérjük ezt kérem tisztelettel 
megszüntetni. Tisztelettel Polgármester Úr, Önben bízunk, mert 2010-től Ön a 
polgármesterünk, becsülettel tetszik hozzánk állni. Köszönjük szépen. Halkóné dr. Rudolf Éva 
képviselőasszonynak, aki 2014-től 19-ig képviselte. Ment a dolog! Nem kurázsi mama 
székhelyeit kellett hurcolni. 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester) Köszönöm szépen! Foglaljon helyet, és akkor Dicső Péter 
szeretne válaszolni erre a nagyon fontos kérdésre. 

Dicső Péter: (NYÍRVV Nonprofit Kft. közterület-kezelési igazgatója) Tisztelt Polgármester Úr! 
Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Szabó úr! Konkrét kérdés nem hangzott el, így nem nagyon tudom 
konkrétan megválaszolni sem Szabó úr mondandóját. A katasztrófavédelmes törmelék 
elszállítás vagy odahordás ügyében felvesszük a kapcsolatot a katasztrófavédelemmel. A 
gyalogátkelőhely kérdésében a Magyar Közúttal kellene dűlőre jutunk, ami nem egyszerű 
feladat, de megpróbálkozunk vele újra, eddig kétszer nem sikerült, hátha harmadjára sikerülni 
fog. Köszönöm. 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester) Köszönöm szépen. Egy perce van Szabó úrnak, hogy 
reagáljon, de csak egy! 

Szabó István: (nyíregyházi lakos) Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-testület! 
Valóban, mióta 2010-től Polgármester úr rendezi a dolgunkat. Tisztelettel hála a jó istennek, 
tisztelettel Halkóné Dr. Rudolf Éva képvi selő asszonynak, gördülékeny. Most, hogy így 

képviselők jönnek, meg a katasztrófavédelem is, kérem tisztelettel a Bige úr szétverette azt az 
utat. Úgy tömködjük betonnal. Mit tegyünk? Mert nincs pénzünk, Ez az Új erő utca, a főbejárat. 
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Olyan becsületesen megcsinálta a katasztrófavédelem, azt, hogy sumákolt, lezárta a Kengyel 
utcát is. Szégyellje magát, egy utolsó gazemberi szervezeti egységtől. Már 3-szor követett el, 
a gyermekektől játszóteret összetúrta becsületesen. Kérem tisztelettel a Nyírvv csinálta meg 
az Ön jelenlétében Polgármester Úr! Köszönöm szépen. 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester ) Köszönöm szépen! Szeretném megnyugtatni Szabó urat, 
hogy foglalkozunk ezzel az üggyel, a kőlaposiak ügyével és mindent megteszünk, amit tudunk. 
Van-e még közmeghallgatásra érkezett nyíregyházi lakos? Parancsoljon kérem, fáradjon ide. 
Legelőször a nevét, lakcímét mondja, és aztán a kérdést. 

Rostás Zoltán: (nyíregyházi lakos) Üdvözlök mindenkit! Nagyon köszönöm a lehetőséget. 

Polgármester úrnak megküldtem a kérdéseimet, címzetes főjegyző úrnak is a beadványomat. 
Nem is szeretnék végig menni rajta, mert az hosszabb időt igényel, valójában Sóstóhegy, 
Sóstógyógyfürdő rendezésével kapcsolatban egy régi terv figyelembevételével a mostanira 
teszek javaslatot. Érintett benne a Nyírség út, Fürdő út. Leírtam. Én azt hiszem, hogy arra 
valószínű, hogy Főjegyző úrék tudnak reagálni vagy megkeresnek. Természetesen nyugdíjas 
lévén bármikor rendelkezésükre állok. Viszont néhány dolgot szeretnék kiemelni, és azt 
hiszem mindenkit érdekel. A városnak többször ajánlottam fel erdőtulajdonomat ingyen, és 

csak a városnak vagyok hajlandó átengedni, hozzátenném. Visszautasították minden egyes 
alkalommal, nem tudom, hogy valójában igazán miért. Azért, mert osztatlan közösben van. Na 
most ez évben volt egy tanácskozás a megyében, ami megjelent a helyi sajtóban is, amiben 
rögzítik, hogy ki lehet sajátítani, illetve átveheti azokat erdőrészeket az önkormányzat vagy 
önkormányzatok bárhol, amelyek nincsenek művelve. Én egyértelműen olyan területeket 
ajánlottam fel, amin még erdőgazda sincs. Első perctől, mióta kárpótlásban kiosztották, a 
terület nem volt használva, nincs használat alatt. Kapjuk az értesítéseket, most is kaptam egy 
értesítést nemrégen, és úgy gondoltam, hogy erre a nyílt napra, itt vannak a képviselő urak is 
többen, hogy tudják azt, hogy igen van lehetőség, csak élni kell ezzel a joggal, hogy hogyan 
nem tudom. Adtak egy nevet és sajnos családi okok miatt nem tudtam megkeresni az 
önkormányzatnak azt a hölgy dolgozóját akivel egyeztetni kell, hogy hogy lehetne ezt 
megoldani, és most már van egy olyan terület, amire építkezni is lehet. A KGST piac mögötti 
terület ami rendezetlen, illetve rátettek egy rendezést, egy olyan dolgot a tudtom nélkül és 
más sem tudta, hogy ahogy van az Y vonal, ott egy x métert be kell erdősíteni , attól kezdve az 
a terület teljesen használható. Én azt a részt is ingyen ajánlom a városnak fel, ingyen ezeket, 
csak a városnak hozzáteszem. Másnak nem. Szeretnék tovább menni, a helyi sajtót én 

állandóan nézem, figyelem, nagyon sok tévedés jelenik meg benne, évszámok Nyíregyháza 
környékének történetével. Előre bocsátom, hogy nyugdíjas levéltáros vagyok, ezért néha 

kiakadok bizonyos cikkeken, és jelzem az illesztő szerkesztőknek az észrevételemet, hogy mit 
írtak rosszul. Viszont van konkrét kérdésem. Sajnos az egészségüggyel kapcsolatban. Az sajnos 
érinti családomat, de közérdeket az elmúlt időszakban . Többször voltam a szakrendeléseken, 

voltunk a feleségemmel, meg kívánom nevezni őt, hogy egyetlen egyszer sem történik covid 
vizsgálattal kapcsolatos vizsgálat, teszt. Egyáltalán egyszer sem. Úgy néz ki sajnos, otthon 

kezelem 3 hete a feleségemet, a 3. oltás után jelentkeztek problémák, lehet, hogy az volt . 
Valahogy megoldjuk, talán majd magához tér, de már nem lesz a régi, ezt közölték ma délelőtt 

velem. A kérdés az, hosy polsármester úr irányába, mivel ismereteim S'erint Ön a kórhá~aknak 
a fő-főembere, elnézést, ne haragudjanak, én beosztásilag úgy tudom, hogy neki van nagy 
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hatásköre rájuk, hogy azokat, akik bekerülnek bizonyos betegségekkel, különösen hogy 
megvizsgálnák akit oltanak be, hogy van-e például rajta gyulladás azon a személyen. Mert nem 
lehet azokkal, hogy felvegyék az oltást. Itt feltettem egy kemény kérdést polgármester úrnak, 
hogy Ön szerint, a nyilatkozatom alapján, amit leadok, saját felelősségemre veszem fel az 
oltásokat. Így előfordulhat-e, hogy döntésem alapján saját magamnak egészségkárosodás 
okozhatok? Következő kérdésem, mivel írásban leadtam, az iskolákban miért nem végeznek 

rendszeres tesztet? Az unokám általános iskolás, tudom azt, hogy sajnos a osztályukba is 
érintett személyek voltak. Egyetlen egy tesztet sem végeztek. Most elnézést, én szerintem így 
lett megakadályozva. Köszönöm szépen. 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester) Köszönjük szépen. Rostás úr beadványában számtalan 

kérdés van, amit nem is volt ideje ismertetni, úgyhogy én azt gondolom a legkevesebb, ahogy 
főjegyző úr mondta, ezt írásban megadjuk, mert ez egy kétoldalas, nem is tudom hány kérdést 
tartalmazó levél. Természetesen hívják majd Önt a munkatársak, ha valamilyen tisztázandó 
kérdés merül fel. Csak annyit, hogy én a kórházban nemhogy fő-fő ember nem vagyok, jogilag 
nekem semmilyen hatásköröm nincs. Az egy állami szervezet, mi pedig az önkormányzat 
vagyunk, de hogyha valaki, van olyan elhangzott kérdés, amire valaki tud reagálni a 
munkatársak közül, akkor azt kérem, tegye meg. Csikós Péter az Egészségügyi Alapellátás 
igazgatója, aki a covid ügyekkel kapcsolatos kérdésre fog gondolom válaszolni. Parancsolj! 

Csikós Péter: (Egészségügyi Alapellátási Igazgatóság igazgatója) Tisztelt Polgármester Úr, 
tisztelt Képviselő-testület, és természetesen Rostás úr! Volt egy kérdés, és megyek visszafelé, 
iskolákban miért nem tesztelnek minden gyermeket? Nyilván nincs az a pénz és lehetőség, 
amivel a mindennapokban, minden alkalommal kellene tesztelni minden egyes gyermeket. 
Nyilvánvalóan iskolaegészségügy az alapellátás rendszerébe tartozik, ott eljárásrendek 
vannak. Ott vannak a védőnők, iskolaorvosok, akik betegség esetén kiemelik a gyermeket és 
intézkednünk a további ellátásáról. Sajnos ez jelenleg sehol a világon nem megoldott, hogy 
napi rendszerességű vagy bármilyen más formában teszteljenek. A háziorvosi, házi 
gyermekorvosi rendszerben jelenleg Nyíregyházán tesztelik a beérkező gyermekeket a 
rendelőbe, és valóban itt a legnagyobb veszély, amit Ön is mondott, hogy a gyermekek sokszor 
akár lehetnek tünetmentes hordozók. Ennek, bár van laikus oldalról, hogy miért nem 
tesztelünk mindenkit, de ennek nagyon sok anyagi és sok más vonzata is van. A kórház az így, 
ahogy polgármester úr is elmondta, én azt gondolom, hogy az a Kormányhivatalhoz tartozik a 
kórházi rendszerben . Én erre az iskola-egészségügyi részre szerettem volna válaszolni. 
Köszönöm szépen ! 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester) Köszönöm szépen! Kérdezem, hogy van-e még itt a 
teremben, aki a közmeghallgatásra érkezett és kérdést szeretne feltenni? Reagálni 1 percben 
lehetséges. Kérem, fáradjon ide, vagy ott is maradhat. 

Rostás Zoltán: (nyíregyházi lakos) Amit beadtam elfelejtettem mondani, hogy szeretném 
megköszönni éveken át a nagyon sok segítséget Halkóné Dr. Rudolf Évának és ő most is segít 

amikor bármilyen gondom van, nem kell Közgyűléshez menni. Itt van mellettem és széket is 

foglalt Ágoston Ildikónak, akivel rendszeresen találkozunk a Sóstóhe~;y é~ környékével 
kapcsolatos problémák megoldásában. Én is segítek, ő is segít. Én csak megköszönni tudom 



7 

nekik ezt a segítséget, hogy más lássa, hogy én nemcsak Polgármester úr, amit leírtam, azt 
közérdekből írtam le, úgy, hogy egy részét annak idején Évikével beszéltük meg, mert én a 
Józsefvárosban lakom, tehát Évikével megbeszéltük. Ildikóval meg kint, úgyhogy köszönöm 
szépen a lehetőséget és várok bárkit, én részleteket tudok mondani. 

Dr. Kovács Ferenc: (polgármester) Köszönöm szépen. Örülök, hogy ilyen jó kapcsolatban 
vannak a képviselőink a lakosokkal. Van-e még itt a teremben valaki, aki közmeghallgatásra 

érkezett, és kérdést szeretne feltenni? Az jelentkezzen! Nem látok jelentkezőt, ezzel a mai 
közmeghallgatásunk véget ért . Köszönöm szépen mindenkinek a részvételt, jó munkát, jó 
egészséget. 

Dr. Kovács Ferenc 

polgármester 

k.m.f. 

Dr. Szemán Sándor 

címzetes főjegyző 


